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Abstract (en)
The device has speed indicating units for indicating speed of a vehicle with respect to regulated speed, where the indicated vehicle speed is not that
of a fascia meter. The limited speed on a road section where the vehicle is found is indicated to a driver through surveys conducted by specialized
organizations. The regulated speed and the vehicle speed are recorded simultaneously by recording units during a certain period corresponding to
the last period of driving the vehicle, with data transfer on a universal serial bus (USB)key.

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil qui ne prend en compte que la vitesse Vg calculée à partir du réseau GPS et lue tant par le conducteur que par le
contrôleur. L'appareil enregistre simultanément la vitesse à respecter Vl et la vitesse du véhicule Vg sous forme de graphiques parallèles et durant
une certaine période, graphiques pouvant etre lus en direct, ou sur écran après transfert par clé USB. L'appareil selon l'invention est destiné à tout
véhicule circulant sur les routes et autoroutes.
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